
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

Indiener: Leo Morren en Jan Lenselink 
 
Datum indiening vraag: 01 05 2019 
 
Datum verzending antwoord: 
 
 

commissievergadering van:    7 mei agendapunt 10                                                            
 
raadsvergadering van:  
 

Formulering: 
We zien grote verschillen in kosten per kern. Uit de verantwoordingsrapportage 
beleidskader Sociaal Beleid (bladzijde 5) blijkt dat in Neede de gemiddelde kosten voor 
de WMO en de Jeugdhulp fors hoger zijn dan in andere kernen. Of het nu gaat over zorg 
in natura, of de PGB.  
Bijvoorbeeld;  In Neede zijn de gemiddelde kosten Jeugdhulp per inwoner met 
maatwerkvoorziening 10845 euro. In Ruurlo is dit nog niet de helft!  
  
 

Vraag: 
Is voor dit verschil een verklaring te geven?  
 
Antwoord: 
Ja. In Neede zijn er meer dan in de andere kernen instellingen met verblijf. Dit geldt 
voor zowel Jeugd als Wmo. De kosten die gemaakt worden voor jongeren die hier zijn 
ingeschreven, vallen daarmee onder de kern Neede. Voor de Wmo geldt dit ook voor 
de ambulante begeleiding die cliënten krijgen. Het verblijf wordt niet gefinancierd 
vanuit de gemeente. Omdat de instellingen er zijn, zijn er naar verhouding echter wel 
meer inwoners die ook gebruik maken van Wmo-maatwerkvoorzieningen.   
 
 

Vraag: 
Op bladzijde 25 staat dat er in de samenwerking met huisartsen en de inzet van POH 
jeugd stappen zijn gezet. Over welke stappen hebben we het dan?  
 
Antwoord: 
 
De eerste pilot van een POH jeugd bij een huisarts in Borculo is afgerond. Een POH 
jeugd is nu gestart bij huisarts in Beltrum. In Ruurlo zal een medewerker van VMK 
binnenkort invulling geven aan de functie van POH jeugd. Met andere huisartsen zijn 
momenteel gesprekken om te bespreken hoe de samenwerking het beste vorm kan 
krijgen. VMK teams stoppen energie in zichtbaarheid en beschikbaarheid en de 
samenwerking met huisartsen is hierdoor geïntensiveerd.  
 
 
 

Vraag: 
Op bladzijde 25 staat dat er gekozen wordt voor arbeidsparticipatie boven 
dagbesteding. Gaat het dan om betaald of vrijwilligerswerk? 
 
Antwoord: 
 
Uitgangspunt is dat mensen meedoen naar vermogen. Daarbij streven we een zo hoog 
mogelijke vorm van arbeidsparticipatie na. Dat kan zowel betaald of vrijwilligerswerk 
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zijn.  
 

 
Vraag: 
Op bladzijde 26 staat dat er gebruikt gemaakt gaat worden van een BI-tool om 
medewerkers kostenbewuster te maken. Hoe ziet die tool eruit? 
 
Antwoord 
 
In de verantwoordingsrapportage staat beschreven dat de mogelijkheden tot 
implementatie worden onderzoek. Hoe deze tool er uit ziet, is nu nog niet bekend. Wel 
zijn we op werkbezoek geweest bij de gemeente Montferland, die een dergelijke tool in 
gebruik heeft. Hierin is inzichtelijk welke vorm van ondersteuning wordt ingezet, en is ook 
informatie over de werkprocessen (bv wachtlijsten, lengte van trajecten) te zien. 
Momenteel onderzoeken we welk instrument het beste aansluit bij onze wensen. 
 
 
 
 

Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 
staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 
feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


